
Grönslätts Intresseförening, Hällevik 
 

Protokoll årsmöte Enebacken Grönslätt 2002 - 07 - 21 
 

Närvarande representanter för följande tomtnr:  

7007, 7003, 7008, 1010, 7014, 7021, 7022, 7023, 7024, 7026, 7030, 7034, 7035, 7036,  

7040, 7042, 7058, 7059, 7062, 7063, 7065, 7070, 7071, 7072, 7077, 7082, 7091, 7093,  

7097, 7099, 7104, 71052 7108, 7109, 7110, 7114, 7115, 7124, 7129, 7131, 7139, 7140,  

7144, 7146, 7147, 7149, 7150, 7151, 7152, 7155, 7157 samt 7159. 

 

Ordföranden Arne Tufvesson hälsade de närvarande välkomna till årsmöte 2002 och  

förklarade mötet öppnat samt tackade för ordförandeklubban skänkt av JA Persson, 7159. 

 

1. Till mötesordförande valdes Christer Nordlund, 7021. 

 

2. Dagordningen förändrades från punkt 6 till punkt 6, 6a kassa och budget samt från punkt 8, 

till punkt 8, 8a dräneringsarbete - dräneringsplanering. 

 

3. Röstlängden justerades enligt uppropsförteckning. 

 

4. Kallelse till årsmötet befanns stadgenligt utlyst. 

 

5. Till justeringsmän jämte rösträknare valdes Marianne Selander, 7144 samt Bo Hansson, 

7151. 

 

6. Styrelsens förvaltnings- och revisionsberättelse föredrogs och godkändes. 

 

6a. Kassaredogörelsen godkändes. Obetalda medlemsavgiften tomt 7043, 7057, 7084 samt 

7106. 

Tomt 7159 gjorde en förfrågan på årsförbrukning av vatten vilken är 10 500 - 13 500 km
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7. På förslag av revisorn beviljades styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.  

 

8. Beslutades att styrelseledamöterna skall befrias från årsavgift. 

 

8a. Ordföranden Arne Tufvesson redogjorde för utförda dräneringsarbeten under året och för 

de påbörjade dräneringsarbete, vilka har påbörjats vid nedre brevlådetorget. Större arbeten  

kommer inom kort bli nödvändiga att utföra. 

Önskemål från medlemmar om dräneringsarbeten vid område kring tomter 7010 - 7024. 

Styrelsen föreslog en extra avgift, storlek fastställdes i punkt 9. 

 

9. Olika förslag framfördes, dels dubbel årsavgift eller ev en extra avgift. Fastställdes en 

årsavgift på 1.300 kr. Extra avgift med 500 kr som skall inbetalas före den I oktober.  

Utskick av inbetalningskort beslutades att ske under hösten. 

 

10. Till ordförande på ett år omvaldes ArneTufvesson, 7140. 

 

11. Till sekreterare på ett år omvaldes Britt Fransson, 7019. 

 

12. Val av styrelsesuppleanter, omval Martti Wainjonpää, 7082 samt Lennart Jönsson, 7078. 



 

 

 

13.Val till valberedningskommitté omval LennartOlofsson,7110 samt Jörgen Olsson,7030. 

 

14. Till revisorer valdes; Carl-Erik Hylander, 7023 och Per Wickström, 7065. 

 

15. Till festkommitté valdes: ordförande Agneta Liljedahl, 7072. Övriga två medlemmar  

förblev vakanta.  

Lennart Olofsson redogjorde för festkommitténs inkomster, av överskott från festligheterna på  

4.000 kr har inköp gjorts av bl a stolar till festplatsen.. 

 

16. Till representant för Kalvhagsvägens vägförening; omval Helger Pettersson, 7031 samt  

Bengt Olofsson, 7128. 

 

17. En motion hade inkommit om uppröjning av allmänna marker inom området, en plan  

kommer att framtagas för hela området samt offert till nästa årsmöte.  

Styrelsen fick i uppdrag att ta fram informationsbroschyr för bildandet av   

samfällighetsförening 

 

18. Postverkets tänkta omfördelning av brevlådor ligger för närvarande stilla.  

Hundar skall hållas kopplade inom allmänna områden 

 

19. Medlemsförteckning kan erhållas hos sekreterare Britt Fransson, 7019. 

 

20. Ordföranden tackade mötet för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet 
 

 

 

 

Justeras 

 

 


